

PROGRAM KEY 計劃代號

- 1 streetscape improvements include widened sidewalks, pedestrian bulb-outs, and new street trees  
街景改善部分包括人行道拓寬、增設半球形路邊延伸，以及新種路樹
- 2 special crosswalk treatment at all four intersections  
四個十字路口都會做特別的斑馬線處理
- 3 activated streetscape with benches on both sides of Madison St.  
在 Madison St 兩側用長凳活化街景
- 4 bike station  
單車站
- 5 bike lockers beneath canopy  
單車存放櫃附頂篷
- 6 bike share parking  
公用單車停車處
- 7 back up generator  
備用發電機
- 8 open plaza space 12,000 sq. ft.  
開放廣場空間 12,000 平方呎
- 9 shade structure  
遮蔭設施
- 10 movable seating  
可移動式座椅
- 11 kiosk / storage  
販賣機 / 儲物櫃
- 12 low planting areas with seatwalls  
設有可坐式矮牆的低密度植栽區
- 13 special paving throughout plaza with emphasis on BART line running below plaza level  
整個廣場都將特別鋪設地面，以強調調穿過廣場下方的 BART 軌道路線
- 14 sunken courtyard is enclosed; glass paving allows light to below  
下凹式中庭廣場四周封圍；地面鋪設玻璃讓光能向下照射
- 15 tree planters with bench seating  
花壇附長凳
- 16 game tables  
桌遊區

NARRATIVE

Concept 1 celebrates Lake Merritt Plaza as a critical transportation node by recognizing the underground BART line on the plaza surface. This diagonal spine organizes the plaza into 2 spaces: A large open plaza, and a smaller, more intimate area for sitting and socializing. The spine emphasizes the pedestrian connection from the corner of Madison and 9th Street through the core of the plaza. The existing plaza fountain opening is closed to maximize plaza space with skylights allowing natural light into the station.

說明

概念 1 藉由在廣場地面上識別 BART 的地下軌道路線，彰顯美麗湖廣場作為一個關鍵交通樞紐的地位。這條對角線骨幹將廣場規劃為 2 個空間：一片大型開放式廣場，和一片較小而舒適的座位和社交空間。這條骨幹強調從 Madison 交 9 街處通連至廣場中心的人行道。現有的廣場噴泉將會關閉，以便擴大廣場上的天窗面積，讓自然光能照進車站。



BART 美麗湖廣場  
BART LAKE MERRITT PLAZA

概念 1 計劃  
CONCEPT 1 PLAN

year 2017 month 05 day 10





planters with bench seating  
花壇附長凳



shade structure  
遮蔭設施



bike lockers below canopy  
單車寄放櫃  
附頂篷



bike station  
單車站

movable seating  
可移動式座椅



low planting areas with  
seatwalls  
設有可坐式矮牆的  
低密度植栽區



special paving  
特別鋪設



diagonal  
pedestrian connection  
with special  
paving  
對角線  
行人通連道  
並特別鋪設  
地面

